
 
Protokoll 3 - År 2024 

 

 
Årsmötesprotokoll 2024 

 
Plats: Ängsdals skola, Bunkeflostrand 
Tid: Den 13 april 2024 kl. 12.00. 

 

 
Ordförande Susann Larsson hälsade alla hjärtligt välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 
§ 1 Justering av röstlängd 

Röstlängden fastställdes till 12 röstberättigade medlemmar. 
 
§ 2 Val av ordförande för mötet 

Mötet beslutade att välja Karin Sjöholm Östlund till mötesordförande. 
 
§ 3 Styrelsens anmälan om protokollförare vid mötet 

Till protokollförare anmäls Roksana Wickman. 
 
§ 4 Val av två justerare, tillika rösträknare 

Mötet beslutade att välja Aina Johansson och Annika Larsson till justerare 
och att jämte ordförande justera under mötet fört protokoll. 
 
Ytterligare en medlem kom och röstlängden justerades till 13 
röstberättigade medlemmar. 

 
§ 5 Beslut om närvaro- och yttranderätt förutom av klubbens medlemmar 

Mötet beslutade att ge närvaro- och yttranderätt förutom av klubbens 
medlemmar till Linus Wickman. 

 
§ 6 Fråga om mötet blivit stadgeenligt utlyst 

Mötet har annonserats i tidningen och på FB och hemsida. Mötet beslutade att 
mötet blivit stadgeenligt utlyst. 

 
§ 7 Fastställande av dagordningen 

Dagordningen fastställdes och godkändes. 
 
§ 8 Styrelsens verksamhetsberättelse med balans- och resultaträkning, 

redogörelse för arbetet med avelsfrågor och RAS samt revisorernas 
berättelse 
Verksamhetsberättelsen, balans- och resultaträkningen gicks genom samt 
avelsrådets rapport om mål och strategier enligt RAS redovisades och 
mötet beslutade att de läggs till handlingarna. 

 
Det antecknas att mötesordförande Karin Sjöholm Östlund har muntligen 
fått bekräftelse från Eva Kovacs att revisorernas berättelse har godkänts av 
henne då handlingen har inte egenhändigt undertecknats, därefter läggs 
revisorernas berättelse till handlingarna. 



§ 9 Fastställande av balans- och resultaträkning samt beslut om enligt 
dessa uppkommen vinst eller förlust 
Mötet beslutade att fastställa resultat- och balansräkning samt beslutade att 
föra över årets förlust i ny räkning. 

 
§ 10 Styrelsens rapport om de uppdrag föregående årsmöte givit till 

styrelsen 
Inger Persson redovisar för resultatet av den hälsoenkät som föregående 
årsmöte givit till styrelsen i uppdrag att genomföra. 

 
§ 11 Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen 

Mötet beslutade enhälligt att bevilja styrelsen ansvarsfrihet. 
 
§ 12 A. Beslut om styrelsens förslag till verksamhetsplan 

Styrelsens förslag föredras, med tillägg av att datum för rasspecialen 2024 
i Gränna justeras till den 28 juli 2024. Mötet godkände förslaget. 

 
B. Beslut om avgifter för kommande verksamhetsår 
Styrelsen föreslår oförändrade avgifter för kommande verksamhetsår. 

 
Mötet beslutar att medlemsavgifterna ska kvarstå oförändrade (350 kr för 
medlemskap, 100 kr för familjemedlemskap samt 450 kr för 
utlandsmedlemskap). 

 
C. Beslut om styrelsens förslag till rambudget 
Mötet beslutade att godkänna den föreslagna rambudgeten. 

 
§ 13 Beslut om antalet ledamöter och suppleanter i styrelsen enligt § 8 i 

klubbens stadgar 
Mötet beslutade att styrelsen ska bestå av ordförande, fyra ordinarie 
ledamöter och tre suppleanter. 

 
§ 14 A. Val av ordförande 

Mötet beslutade att välja Susann Larsson till ordförande på 1 år. 
 

B. Val av ordinarie ledamöter och suppleanter samt beslut om 
suppleanternas tjänstgöringsordning 
Till ordinarie ledamöter på 2 år väljs Inger Persson och Urban 
Stenberg.  
Till fyllnadsval som ordinarie ledamot på 1 år väljs Madeleine 
Lundell. 
Mötet noterar att Roksana Wickman har ett år kvar som ordinarie ledamot. 

 
Till suppleanter på 1 år väljs Karin Färnlöv Bengtsson, Terese 
Blomström och Helene Skilström. 

 
Tjänstgörongsordning: 

1. Karin Färnlöv Bengtsson 
2. Terese Blomström 
3. Helene Skilström 



 
§ 15 Val av två revisorer och två revisorssuppleanter enligt § 9 i 

rasklubbens stadgar 
Till revisorer på 1 år väljs Nina Björnsdotter 
och Eva Kovac. 
Till revisorsuppleanter på 1 år väljs Karin Sjöholm Östlund 
och Ann Charlotte Winberg. 

 
§ 16 Val av valberedning 

Till sammankallande på 1 år väljs Helena Skoglund. 
Till ledamot i valberedning på 2 år väljs Sandra Eriksson. 
Mötet noterar att Sabina Anjert har ett år kvar. 

 
§ 17 Beslut om omedelbar justering av punkterna 14 – 16 

Paragraferna 14 - 16 förklarades omedelbart justerade. 
 

§ 18 A. Motion om sociala medier 
Mötet avslog motionen i sin helhet. 

 
Mötet diskuterade klubbens hemsida och konstaterade att hemsidan är 
svårnavigerad samt har i stort sett varit oförändrad sedan flera år 
tillbaka. Mötet beslutade att ge styrelsen i uppdrag att se över 
hemsidan och användning av sociala medier inför nästa års årsmöte. 

 
§ 19 Mötets avslutande 

Mötesordförande Karin Sjöholm Östholm överlämnade ordet till omvalde 
ordföranden Susann Larsson, vilken tackade för förtroendet och avslutar mötet. 

 
 
Vid protokollet 

 
Roksana Wickman 

 

 
Justeras av 

 
 
 

 

Karin Sjöholm Östlund Aina Johansson Annika Larsson 
Mötesordförande Justerare Justerare 


